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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 6.september 2010
stillet følgende spørgsmål nr. 523 (Alm. del), som hermed besvares. 

Spørgsmål 523:

”Vil ministeren i forlængelse af besvarelse af FLF alm. del - samrådsspørgsmål CC-CG 
om slagmærker på svin den 2. september 2010 redegøre for den procentvise ændring i 
antallet af forhold om vold mod svin fra 2008 til 2009?”

Svar:

Jeg mener ikke, at det på nuværende tidspunkt giver mening at kommentere på tal, som 
Fødevarestyrelsen har oplyst er behæftet med fejl. 

Som oplyst under samrådet er Fødevarestyrelsen ved at udarbejde en kvalitetssikret 
rapport for styrelsens kontrol af dyrevelfærd i 2008 og 2009. Rapporten kommer til at 
dække hele Fødevarestyrelsens kontrol på dyrevelfærdsområdet i besætninger samt ved 
transport af dyr og på slagterier, og således ikke kun registreringer af slagmærker hos 
svin.

Denne validerede rapport vil foreligge ved udgangen af september 2010 og vil 
fremadrettet blive det grundlag, som jeg agter at debattere velfærdskontrollen ud fra. 
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